

13 January 2025 2025 2025

Disclosures and Compliance Section Market Operations & Surveillance Abu Dhabi Securities Exchange

Greetings,

Subject: <u>NMDC Energy P.J.S.C. inaugurates its advanced fabrication yard in Saudi Arabia - Ras Al Khair.</u>

We are pleased to announce that NMDC Energy has inaugurated its state-of-the-art fabrication yard today in the Ras Al Khair Special Economic Zone in Saudi Arabia. This milestone marks a significant step in the company's strategic efforts to strengthen its regional and global presence with investment value of AED 200 million

The modern fabrication facility spans 400,000 square meters and is designed to provide a comprehensive range of fabrication services. These include the construction of offshore facilities and structures, as well as the design and assembly of modular (prefabricated) units onshore, with annual production capacity of 40,000 tons making it a holistic solution to meet industry demands and foster growth.

In line with **NMDC Energy**'s dedication to sustainable operations, the facility will feature safe and environmentally friendly production processes, integrating cutting-edge technologies to enhance efficiency and minimize environmental impact. This underscores the company's focus on operational excellence and its commitment to environmental responsibility.

This significant project highlights **NMDC Energy**'s steadfast commitment to innovation and its role as a key enabler of growth in the maritime and offshore industries, both regionally and internationally.

Yours sincerely,

السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: "إن إم دى سى إنرجى" - ش.م.ع تعلن عن تدشين مركز تصنيع متطور فى رأس الخير، المملكة العربية السعودية

يسرنا إعلامكم بأن شركة "إن إم دي سي إنرجي" قامت اليوم بتدشين مركز التصنيع المتطور التابع لها في منطقة رأس الخير الاقتصادية الخاصة في المملكة العربية السعودية. و يعد هذا الإنجاز خطوة هامة ضمن الجهود الاستراتيجية للشركة لتعزيز حضورها الإقليمي والعالمي بقيمة إستثمار تبلغ 200 مليون درهم.

و يمتد هذا المرفق الصناعي الضخم على مساحة 400,000 متر مربع وهو مصمم لتقديم مجموعة شاملة من الخدمات المتعلقة بالتصنيع، والتي تشمل بناء المرافق والهياكل والمنصات البحرية، وكذلك تصميم وتجميع وحدات معيارية (مسبقة الصنع) على اليابسة بطاقة إنتاجية تبلغ 40,000 طن سنويا مما يجعله حلاً شاملاً يلبي متطلبات الصناعة ويعزز النمو.

وإنطلاقاً من إلتزام "إن إم دي سي إنرجي" بالعمليات المستدامة، ستتضمن المنشأة عمليات إنتاج آمنة وصديقة للبيئة، باستخدام تقنيات متطورة لزيادة الكفاءة وتقليل التأثير البيئي. وهذا يبرز تركيز الشركة على التميز التشغيلي والتزامها بالمسؤولية البيئية.

و يسلط هذا المشروع الهام الضوء على التزام "إن إم دي سي إنرجي" الراسخ بالابتكار ودور ها كعامل رئيسي في تحقيق النمو في قطاع الصناعات والعمليات البحرية على المستويين الإقليمي و الدولي.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Eng. Ahmed Salem Al Dhaheri/ المهندس/ أحمد سالم الظاهرى Chief Executive Officer /





لدفع عجلة النمو في المنطقة «إن إم دي سي إينيرجي» تفتتح مركز تصنيع متطور في المملكة العربية السعودية

- سيسهم مركز تصنيع رأس الخير الذي يمتد على مساحة 400 ألف متر مربع في تعزيز محفظة أعمال الشركة وتلبية
 الطلب المتزايد على الطاقة والتصنيع في المنطقة
- يقدم مركز التصنيع المتطور خدمات تشمل بناء المرافق والهياكل البحرية وتصميم وتجميع وحدات معيارية (مسبقة الصنع) على اليابسة
- قامت "إن إم دي سي إينيرجي" بإعادة ضخ 5 مليارات ريال سعودي في الاقتصاد والصناعة السعودية، مما يعود بالفائدة على اقتصاد المملكة العربية السعودية
 - يرسم هذا التدشين ملامح المرحلة التالية من النمو الاستراتيجي الإقليمي والعالمي للشركة

الدمام، المملكة العربية السعودية 13 يناير 2025: أعلنت "إن إم دي سي إينيرجي"، الشركة المدرجة في سوق أبوظبي المالي تحت الرمز: NMDCE، والمزود الرائد لخدمات الهندسة والتوريدات والبناء لعملاء الطاقة البحرية والبرية، المملوكة بغالبيتها لـ "مجموعة إن إم دي سي"، عن تدشين مركز متطور للتصنيع في المملكة العربية السعودية بطاقة انتاجية تبلغ 40,000 طن سنوياً، في تطور جديد يرسم ملامح المرحلة التالية من النمو الاستراتيجي الإقليمي والعالمي للشركة.

تم افتتاح المركز رسمياً بحضور صاحب السمو الملكي الأمير سعود بن نايف بن عبد العزيز، أمير المنطقة الشرقية، وذلك على هامش فعاليات "منتدى ومعرض اكتفاء 2025" الذي أقيم في "الظهران إكسبو" خلال الفترة من 13 إلى 16 يناير 2025.

ويقدم المركز ، الذي تم تجهيزه بأحدث الأنظمة التكنولوجية في مجال الأتمتة والرقمنة ، خدمات متقدمة في مجال التصنيع ، بما في ذلك بناء المرافق والهياكل البحرية وتصميم وتجميع وحدات معيارية (مسبقة الصنع) على اليابسة. ويمتد هذا الصرح الصناعي المميز على مساحة 400 ألف متر مربع ضمن "المنطقة الاقتصادية الخاصة في رأس الخير".





وسيشكل مركز التصنيع جزءاً من منظومة أوسع لمجموعة صناعية بحرية تهدف إلى دعم وتعزيز قطاع الصناعة البحرية، حيث ستعمل «إن إم دي سي إينيرجي»، التي استثمرت 200 مليون درهم في مركز التصنيع، على توفير مرافق إنتاجية آمنة وصديقة للبيئة، مع دمج أحدث التقنيات لتحقيق الكفاءة والحد من التأثيرات البيئية.

خلال السنوات الخمس الماضية، قامت "إن إم دي سي إينيرجي" بإعادة ضخ 5 مليارات ريال سعودي في الاقتصاد والصناعة السعودية، مما يعود بالفائدة على اقتصاد المملكة العربية السعودية، حيث يمثل هذا المركز معلم رئيسي في جهودها لدعم الأولوبات الاقتصادية للمملكة العربية السعودية.

وفي هذا السياق، قال سعادة محمد حمد المهيري، رئيس مجلس إدارة، إن إم دي سي إينيرجي: "يمثل افتتاح مشروع رأس الخير فصلاً جديداً من التعاون البنّاء في مجال الطاقة لكل من دولة الإمارات العربية المتحدة والمملكة العربية السعودية، وسيعود بفوائد كبيرة وملموسة على البلدين الشقيقين. ونحن فخورون بالدور البارز الذي ستقوم به شركتنا في دعم التنمية الاقتصادية وتوفير الطاقة للصناعات ذات الأولوية، وتمكين الأعمال التجارية، وتطوير حلول فاعلة عبر سلسلة القيمة في مجال الطاقة. ونتوقع توطيد هذا التعاون وإطلاق المزيد من المشاريع في مجالات حيوية ستسهم في دعم الاقتصاد الوطني في كلا البلدين، وتعزيز مكانتهما في صدارة التحول الإقليمي في مجال الطاقة."

من جانبه، قال المهندس ياسر زغلول، الرئيس التنفيذي، مجموعة إن إم دي سي: "يعد مركز التصنيع في رأس خير دليل على التزام مجموعة إن إم دي سي بدعم طموحات البنية التحتية في المملكة العربية السعودية وتقديم حلول طاقة عالمية المستوى. نعتز بالمساهمة في المشاريع التي تدفع عجلة النمو المستدام والابتكار، وتحقق قيمة للصناعات والمجتمعات على حد سواء. ويعزز هذا الإنجاز رؤيتنا المشتركة للتميز ودورنا كشريك موثوق به في تحول الطاقة في المنطقة."

من جانبه، قال المهندس أحمد سالم الظاهري، الرئيس التنفيذي، إن إم دي سي إينيرجي: "ادى «إن إم دي سي إينيرجي» فهم تام بأهداف "رؤية السعودية 2030" الرامية إلى تعزيز مكانة المملكة كقوة عالمية مزدهرة ومستقرة. ونتطلع إلى تسخير خبراتنا الغنية على مدى 51 عاماً لتوفير فرص جديدة للازدهار لكل من البلدين الشقيقين، المملكة العربية السعودية ودولة الإمارات العربية المتحدة، فضلاً عن دعم العملاء الجدد والحاليين في جميع أنحاء المنطقة. ونسعى، من خلال مشاريعنا وتعاوننا في رأس الخير، للبناء على الأولويات الوطنية





السعودية ودعم جهود تنويع الاقتصاد الوطني وتوفير فرص عمل تتطلب معرفة ومهارات متخصصة، والاستفادة من المهارات والخبرات التي تمتلكها القوى العاملة الماهرة في مختلف المجالات."

يمهد هذا المشروع الطموح والواسع النطاق لمرحلة جديدة قائمة على التعاون الاقتصادي الوثيق بين الإمارات والمملكة. وستعمل «إن إم دي سي إينيرجي»، من خلال مركز التصنيع، كمحرك للنمو والاستثمار والتجارة والتوظيف داخل منطقة رأس الخير وخارجها.





NMDC Energy inaugurates advanced fabrication yard in Saudi Arabia to drive regional growth

- 400,000 sqm Ras Al Khair yard will deepen NMDC Energy's project portfolio to meet increasing regional energy and manufacturing demand.
- The state-of-the-art yard will provide offshore facilities fabrication as well as onshore modularization.
- NMDC Energy has reinjected SAR 5 billion into the Saudi economy and industry, to support positive economic impact.
- Yard represents the next phase of regional and global growth for the company.

Dammam, KSA: 13 January 2025 – NMDC Energy PJSC (ADX: NMDCENR), a provider of engineering, procurement and construction services for offshore and onshore energy clients, and a majority-owned subsidiary of NMDC Group PJSC (ADX: NMDC), has inaugurated an advanced fabrication yard in Ras Al Khair, Saudi Arabia, representing the next phase of its strategic regional and global growth for the company. Equipped with the latest features in automation and digitalization, it also incorporates the latest fabrication processes and boasts a production capacity of 40,000 tonnes per year.

In the attendance of His Royal Highness Prince Saud bin Nayef bin Abdulaziz, Governor of the Eastern Province, the yard was officially inaugurated at the iktva Forum & Exhibition 2025, taking place at the Dhahran Expo between 13 and 16 January 2025.

The 400,000 sqm state-of-the-art yard, part of the Ras Al Khair Special Economic Zone, will provide offshore facilities fabrication as well as onshore modularization. the fabrication yard will form part of an end-to-end solution in a wider a maritime and offshore cluster which is designed to support industry. NMDC Energy has invested AED 200 million into its Ras Al Khair yard to provide productive, safe and environmentally sound facilities, and it will embed the latest technologies to deliver efficiencies and reduce environmental impact.

Over the past five years, NMDC Energy has reinjected SAR 5 billion into the Saudi economy and industry, to support positive economic impact in the Kingdom, and the yard is a key milestone in its efforts to support KSA's economic priorities.

H.E. Mohamed Hamad Almehairi, Chairman of NMDC Energy, said: "The inauguration of the Ras Al Khair yard represents a bold and exciting new chapter for energy cooperation for both the UAE and Saudi Arabia, which will bring vast tangible benefits to both nations. We're proud that NMDC Energy will serve as an engine of economic development by powering priority industries, enabling businesses, and advancing solutions across the energy value chain. We foresee vast opportunities to collaborate and to pursue projects in areas that will maximize the value of the resources in both our nations as well as ensure that the UAE and KSA remain leaders in the regional energy transition."

Eng. Yasser Zaghloul, CEO of NMDC Group, said: "The Ras Al Khair fabrication yard is a testament to NMDC Energy's commitment to supporting Saudi Arabia's infrastructure ambitions and delivering world-class energy solutions. We are proud to contribute to projects that drive sustainable growth and





innovation, creating value for industries and communities alike. This milestone reinforces our shared vision of excellence and strengthens our role as a trusted partner in the region's energy transformation."

Eng. Ahmed Al Dhaheri, CEO of NMDC Energy, commented: "At NMDC Energy, we understand that the essence of Saudi Vision 2030 is that it seeks a strong, thriving and stable Saudi Arabia. That's why we're looking forward to bringing 51 years of experience to create new opportunities for prosperity for both KSA and the UAE, as well as supporting new and existing clients across the wider region. Through our projects and collaborations in Ras Al Khair, we can build upon Saudi's national priorities by helping to diversify the national economy, creating skilled jobs and harnessing the full potential of the skilled labor force."

The ambitious, large-scale project opens an existing new phase for UAE-KSA economic collaboration. NMDC Energy's Ras Al Khair yard encourages industry by serving as an engine for growth, investment, trade, and employment within the Ras Al Khair region and beyond.